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   : נוכחים
 

 ראש העיר   -  גב' יעלה מקליס 
 סגן ראש העיר  -  מר שימי בונפיל 

 סגן ראש העיר  -  מר אלי גרינמן 
 מ"מ וסגן ראש העיר  -  מר שמואל רוטמן

 חבר מועצה  -  מר חיים מימון 
 חבר מועצה  -  מר יוסי חזן 

 חבר מועצה  -  מר בני רזניק 
 חבר מועצה  -  מר ויקטור ג'נח 
 חבר מועצה  -  מר הדר מימון 

 חברת מועצה  -  יפעת זמיר
 חברת מועצה  -  גב' דקלה שנטל 

 חבר מועצה  -  ליאור גלבוע
 

 : חסרים
 חבר מועצה  -  ערן קקון  

 חבר מועצה  -  אורי שנהר
 חבר מועצה  -  אמנון סעד

 

 : סגל
 מנכ"ל העירייה -  מר גיל סימנהויז 

 יועמ"ש -  עו"ד רוני חלמיש
 ירייהגזבר הע -  מר גל לניאדו 

 תובעת עירונית   -  עו"ד שרית קפלן 
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 פרוטוקול 
 

 דבר ראש העיר - 1סעיף מס' 
 

. אני שמחה להתחיל את הישיבה ולבשר  4/21ישיבת מועצה מן המניין  אז אנחנו מתחילים.   יעלה מקליס: 
לתושבים.   הכבוד  כל  כן  ירוקה.  עיר  שאנחנו  פעילים.    65לכם    18,905נפטרים.    15מבודדים.    266חולים 

אחוז מבני   90כבר התחסנו במנה השנייה. ונתון מדהים, שמעל    14,747תושבים התחסנו במנה הראשונה.  
התחסנו. אז אנחנו שמחים להיות עיר ירוקה ואנחנו מקווים להמשיך בדרך הזאת. בפורים    חמישים פלוס כבר

ואני מקווה שנמשיך בכיוון הנכון.   גדולות,  ולא מסיבות רחוב  לא ראינו התקהלויות מיוחדות, לא טישים 
. החברה מבחינת פעילויות בשטחים ירוקים, כידוע לכם, המבנה של המרכזייה הפדגוגית ו "בגד לי" נהרס

הכלכלית כעת עובדת על פיתוח השצ"פ. לאחר שיתוף ציבור, שעל פיו נבחרו מתקני המשחק שיוצבו בשטח. 
רחוב שבזי נפתח לתנועה מכיכר ויצמן לכיוון שבזי, אתם מוזמנים לנסוע לשני הכיוונים. בשצ"פ ליד אולם  

ארבעה    - פיתוח, הצפי לסיום  הקבלן מבצע עבודות    - "ששון" נמשכות עבודות הפיתוח. שצ"פ "אזורים"
חודשים. השבוע קיבלנו בהתרגשות גדולה, חמישה כוכבי יופי של המועצה לישראל יפה, ובהתרגשות עוד  

השקנו את תוכנית   -יותר גדולה, אות תרומה לקהילה במסגרת תחרות קריה יפה, ומקיימת בישראל יפה. חינוך  
צבעים"מחזירים את הצבע לחינוך". אני מזכירה לכולם ח התמודדות עם הריחוק החברתי   -  ירוק:  מישה 

לשם   מגיעים  הביניים  חטיבות  ילדי  העיר.  בגינות  מתבצעת  היום  שכבר  גופנית  פעילות  כולל  הממושך, 
במתחם   היו  הבנים  הבנים,  בגן  הבנות  ו"סביונים",  אלון"  "יגאל  חטיבת  ילדי  את  ראינו  הבוקר  לפעילות. 

צמצום פערים במקצועות הליבה.   -  אדוםיות ולימוד לניהול זמן אחר.  למידה חדשנחוויות    -  סגולהשמחה.  
שילוב ההורים כשחקן מרכזי בחזרה ללמידה. השבוע גם זכינו לארח    -  כתוםוחיזוק החוסן האנושי,    -  כחול

, שמעון בן שושן, שמאוד מאוד התלהב ויחד עם אבי, הקימו ביחד  את שגריר ישראל בניגריה  Makelab  -ב
. כפי שאתם רואים, מי שעובר  18/3/21-מרכז "ביג" אמור להיפתח ב  -מתחם דומה בניגריה. לגבי תעסוקה  

אות שם בסביבה רואה בכל יום התפתחות ועבודות נוספות. בנוסף, חידשנו בשבוע שעבר את סדרת ההרצ
מי שלא   השבחה.  היטל  על  הייתה הרצאה מאוד מעניינת  עירונית.  בנושא של התחדשות  לחברי המועצה 

 השתתף, הפסיד ומוזמן להצטרף למפגשים הבאים. טוב, אלה עדכונים כלליים.
 

מה צפוי לנו בתור היותנו עיר ירוקה בהמשך השבוע ולקראת השבוע הבא?  -שאלה לגבי חינוך  יפעת זמיר:
 -כיתות אנחנואיזה 

 
 
 



 

 

אנחנו עובדים לפי התוכנית הממשלתית לחזרת הילדים ללימודים. פרטים בוודאי יפורסמו  יעלה מקליס: 
 בהמשך. )פונה למנכ"ל העירייה( אתה רוצה לעדכן בפרטים?

 
סימנהויז: כמו   גיל  העירוני,  לפי המתווה הממשלתי, בתגבור המתווה  עובדים  אנחנו  כל,  קודם  טוב.  ערב 

ז' וחטיבות הביניים, שכרגע לא זוכות   - ו'  -יר אמרה, המתווה של החמישה צבעים גם לכיתות ה' שראש הע
למענה. נכון לכרגע, עוד לא התקבלה החלטה בקבינט. אני רואה ממש עכשיו שהדיון התפוצץ ללא החלטות.  

 ככל שמערכת החינוך תקבל החלטה לגבי פתיחה, אנחנו ערוכים.
 

 למנכ"ל העירייה על העדכון.תודה רבה  יעלה מקליס: 
 

אישור מועצת העיר לסגירת תב"רים לפי רשימה מצורפת ועדכון מקורות מימון   - 2סעיף מס' 

 932בתב"ר 
 

אישור מועצת העיר לסגירת תב"רים לפי רשימה   -אנחנו עוברים לסדר היום. נושא שני   יעלה מקליס: 
ת משרד הפנים, מצורפת רשימת תב"רים שמועצת . בהתאם להנחיו932מצורפת ועדכון מקורות מימון בתב"ר  

העיר נדרשת לאשר את סגירתם בשל סיום הפרויקט או הפעילות שלשמם נפתחו או בשל פתיחת תב"ר אחר  
מופיעים   המצורפת  ברשימה  פעילות.  לביצוע  המימון  מקור  את  החליף  של    38אשר  כולל  בסך  תב"רים 

. הרשימה כוללת מספר תב"ר לסגירה, שם, סך התקציב  ₪2020, שניתן לסגרם בשנת הכספים    50,952,740
לסיבת   והסבר  לקרנות  נוסף  חיוב  או  החזר  בתב"ר,  שנרשמה  ההכנסה  סך  בפועל,  ההוצאה  סך  המאושר, 

, הקמת בית ספר יהודה הלוי, זאת  932הסגירה. כמו כן, מובא לאישור המועצה שינוי מקורות מימון בתב"ר  
₪,    5,225,000רפת, כך שיוגדלו הכנסות בתב"ר ממשרד החינוך בסך  בטרם סגירתו על פי הרשימה המצו

ותוקטן בהתאם העברה מקרנות הרשות באותו סכום. לאחר שינוי זה סך תקציב התב"ר לא ישתנה. ואולם 
₪, הכנסות מקרנות הרשות   18,633,000מקורות המימון של התב"ר יעמדו כדלקמן: הכנסות משרד החינוך  

₪. השינוי ממקורות המימון נובע מקבלת מימון משרד   22,646,000צוע הוצאות התב"ר  ₪, סך בי  4,013,000
כיתות של בית הספר,   6כיתות של בית הספר, וכן לבינוי שלב ב'    18החינוך לבינוי שטחים עודפים בשלב א',  

 שמומנו מקרנות הרשות עד כה. מצ"ב רשימת התב"רים לסגירה. 
גדולה   תודה  לומר  פה,  רוצה  הכיתות אני  שש  של  הנוסף  מימון  המקור  בהבאת  במלאכה,  העוסקים  לכל 

כיתות, כך    24-הנוספות בבית ספר "יהודה הלוי". כידוע לכם, קיבלנו החלטה לבנות את כל בית הספר, את ה
מיליון שקל כמעט, מומנו מקרנות הרשות, והנה, ההחלטה הסתברה כנכונה כי קיבלנו החזר ממשרד    6-ש

ר שנהנינו מחלון זמן, שמשרד החינוך, שנה וחצי איפשר, באישור של משרד החינוך ומשרד החינוך. אני אומ
האוצר, להתחיל בעבודה ולקבל מימון בדיעבד, וכתוצאה מהאישורים האלו התחלנו לבנות, לא הפסדנו את 

להשתמש   הכיתות הנוספות, ובכך בנינו את הכל. איפשרנו  6המימון, וקיבלנו לאחרונה את המימון גם לגבי  
בכיתות הנוספות בתקופת הקורונה, שזאת הייתה ברכה וגם מנענו את הצורך לבנות את שש הכיתות בעוד 

הכיתות פועלות וחסכנו מהילדים להימצא באתר בניה בזמן ההשלמה של שש הכיתות. הצעת החלטה:   18
ה  -   932מועצת העיר מאשרת את שינוי מקורות מימון תב"ר   יהודה  לוי, כך שההכנסות  הקמת בית הספר 

₪ והכנסות מקרנות הרשות יפחתו באותו סכום. מועצת העיר מאשרת    5,225,000  - ממשרד החינוך יגדלו ב
₪ בהתאם לרשימה המצורפת. אם אין    50,952,740בסך כולל של    2020תב"רים בשנת הכספים    38סגירת  

 שאלות, אני מעלה את זה להצבעה.
 

 יש לי שאלה.   הדר מימון: 
 

 כן. יעלה מקליס: 
 

 ₪? 268,113, מה עלה בגורלו? על מה הוצאו 1005תב"ר  הדר מימון: 
 



 

 

 איזה תב"ר? הערה: 
 

₪.  כמדומני, שזה    1,200,000, הקמת מתחם אופניים אתגרי. אישרנו תב"ר של  1005תב"ר   הדר מימון: 
 התב"ר כאן, לא? זה לא התב"ר של פה, שצמוד לבית דני? התחלת העבודות?

 
 בעיקר, הוצאות תכנון והתחלת העבודות, לאחר מכן הוחלף בתב"ר אחר בניהול רמ"י.   יאדו: גל לנ 

 
 הולך להיות שם פארק אתגרי או לא? הדר מימון: 

 
 יש עכשיו תב"ר חדש שמחליף את התב"ר הזה של הקמת פארק אתגרי.  גל לניאדו: 

 
האתגרי של האופניים מתבטל? אבל הולך להיות פארק אתגרי? זאת השאלה.  אז הפארק   הדר מימון: 

 אלף שקל זה התבטל, התכנון?  270על זה ששילמנו 
 

 הקמת מתחם אופניים אתגרי. -כתוב  חיים מימון: 
 

 זה הפמפטרק שבזמנו תכננו ואישרנו בישיבת מועצת עיר. פמפטרק. הדר מימון: 
 

 )לא ברור(          גל לניאדו:
 

אין שם פארק אתגרי? את התכנון של פארק אתגרי לאופניים, ביטלנו? זאת אומרת, אז כרגע   הדר מימון: 
 זה כסף שהלך? 

 
 )לא ברור(       גיל סימנהויז:

 
 אומרת שמה שאתה אומר, שלמעשה התכנון הזה, הכסף שהוצאנו לתכנון, הלך?  זאת  : הדר מימון 

 
 לא.  שמואל רוטמן: 

 
 - אם תכננו פעם פרויקט, זה הדר מימון: 

 
 הפמפטרק זה היה חלק מהפארק.  שמואל רוטמן: 

 
 אלף שקל על תכנון חלקי לפמפטרק או מה? אני לא מבין את הזה.  286שילמנו  הדר מימון: 

 
 )לא ברור( יז: גיל סימנהו 

 
אני צר לי לשמוע שאנחנו משקיעים הרבה כסף על תכנון שלא תמיד יוצא לפועל. לפני  הדר מימון: 

הבחירות זה היה גם בנושא הזה של התכנון של בית "הצופים", שנתבשרנו שהוא גם לא יוצא אל הפועל.  
זו, אני ביקשתי מראשת העיר,   באזור שבו הוא תוכנן באמת צר לי על כך. אני גם רוצה בהזדמנות חגיגית

 שתתן קצת מידע על פרויקט שאתמול אישרנו.
 

 אבל ביקשתי ממך לא להעלות את זה עכשיו, אז אל תנצל את ההזדמנות הזאת שנתתי.  יעלה מקליס: 
 

 למה לא? הדר מימון: 
 



 

 

 כי זה לא מתאים עכשיו.  יעלה מקליס: 
 

 אבל את לא חושבת שזה דבר שהוא חשוב? הדר מימון: 
 

הדר, ביקשת, נתתי לך תשובה. רצית עוד מידע אתמול, אמרתי לך המידע עוד לא בידינו,   יעלה מקליס: 
 אז אין טעם לנהל את הדיון הזה עכשיו.

 
 אבל אנחנו אתמול אישרנו את התוכנית הזאת להפקדה.   הדר מימון: 

 
 -הדר, התשובה יעלה מקליס: 

 
 ה לך מזה דרך חזרה.אם את תפקידי את התוכנית, לא יהי הדר מימון: 

 
 - התשובה ניתנה לך מחוץ לפרוטוקול. אני חוזרת עליה יעלה מקליס: 

 
 אין בעיה, אנחנו נפעל בדרך שאנחנו מכירים. תודה. הדר מימון 

 
 טוב, אם אין שאלות, אני מעלה את זה להצבעה. מי בעד?   יעלה מקליס: 

 
 :  הצבעה 

'נח, שימי בונפיל, ליאור גלבוע, יוסי חזן, אלי גרינמן, שמואל  יעלה מקליס, בני רזניק, ויקטור ג   11    - בעד  
 טל, חיים מימון - רוטמן, הדר מימון, דקלה שן 

 
 

 יפעת זמיר       1  - נמנע  
 

הקמת ביה"ס "יהודה    932: מועצת העיר מאשרת ברוב קולות  את שינוי מקורות מימון בתב"ר  החלטה 
שההכנסות   כך  ב הלוי"  יגדלו  החינוך  באותו    5,225  - ממשרד  יפחתו  הרשות  מקרנות  והכנסות  אש"ח 

 הסכום. 
כולל של    2020תב"רים בשנת הכספים    38מועצת העיר מאשרת סגירת   ₪ בהתאם    50,952,740בסך 

 לרשימה המצורפת. 
 

אני רוצה רגע להגיד משהו. אני ביקשתי בישיבה הקודמת, קודמת, כי אני לא הייתי בישיבה   יפעת זמיר: 
האחרונה, וגיל הבטיח שזה יהיה איזה שהיא ראיה כוללת של האופן שבו כל שבילי האופניים, איך זה נקרא  

ודות ירוקות  אופניים חטיבת הביניים, איך הכל מתחבר לתוך איזה שהיא תוכנית שרואה חיבוריות בין הנק
הקטנות שאנחנו רואים היום צצות. עברו חודשיים וזה הובטח בישיבה הקודמת קודמת. זה מאוד קשה ככה  
לאשר, לא תב"רים שנסגרים ולא שנפתחים, ומה שהדר כרגע אמר זה עדות לכך, אז אני לא יודעת מתי זה  

 שאני נמנעת.  יוצג בפנינו כחברי מועצה, אבל בעיני זה מאוד מאוד חסר, וזו הסיבה
 

 טוב. תודה רבה. יעלה מקליס: 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 עיקור וסירוס חתולים ושינוי מקורות מימון 1128הגדלת תב"ר מס'  - 3סעיף מס' 
 

סך ההגדלה    1128הגדלת תב"ר    -   3סעיף   יעלה מקליס:  מימון.  ושינוי מקורות  וסירוס חתולים  עיקור 
נות הרשות, להרשאת משרד החקלאות המצורפת  ₪ מקר  ₪30,000. מקורות מימון שינוי מקור מימון    70,000

כחלק מהפעילות העירונית השוטפת לעיקור וסירוס חתולי קהילה,  ₪. דברי הסבר:    100,000בזה, על סך  
ועיקור   30,000תב"ר בסך של      17.2.2020אישרה מועצת העיר ביום   ₪ ממקורות הרשות לטובת סירוס 

א" של משרד החקלאות בנושא, ולאחרונה התקבלה הודעה על  חתולים. במקביל, ניגשה העירייה ל"קול קור
₪  ממשרד החקלאות לביצוע עיקורים וסירוסים. כעת מבוקש להגדיל את התב"ר    100,000זכייתנו  בסך של  

₪, וכן לשנות את מקור המימון כך שמלוא המימון הינו    100,000ולהעמידו על סכום ההרשאה שהתקבלה  
מצורף בזה הרשאת משרד החקלאות. הצעת החלטה: מועצת העיר   קלאות.  מההרשאה שנתקבלה ממשרד הח

₪. מקורות    70,000עיקור וסירוס חתולים ושינוי מקורות המימון. סך ההגדלה    1128מאשרת הגדלת תב"ר  
₪  מקרנות הרשות להרשאת משרד החקלאות המצורפת בזה על סך    30,000מימון: שינוי מקור מימון של  

 ד? ₪. מי בע 100,000
 

אני רוצה רק להעיר הערה. אחרי כל מבצע, יש לי ניסיון עם המועצה החקלאית בנושא הזה.   הדר מימון: 
אחרי כל מבצע של עיקור וסירוס חתולים אנחנו לפחות, אצלנו בשכונה, רואים התפרצות של תוספות של  

ל מה שקורה בפועל זה  חתולים. אני לא, זה לא שזה איזה שהיא תיאוריית קונספירציה או משהו כזה, אב
שהחתולים שנלקחים לסירוס, אם בכלל מסרסים אותם, כי הם חוזרים והחגיגה נמשכת. אבל אחרי כל מבצע  
כזה, חתולים שפשוט לוקחים אותם לעיקור וסירוס, חוזרים למעשה אלינו לשכונה. זה פשוט לא להאמין.  

 - אחרי כל מבצע כזה
 

 ים הגברת פוריות במקום סירוס. לא יכול להיות שהם מקבל שמואל רוטמן: 
 

אבל יש כללים בנושא הזה. חתול שנלקח ממקום מסוים חייבים להחזיר אותו לאותו מקום  הדר מימון: 
ומה   והעיקור,  הסירוס  לאחר  נלקח  הוא  לוחמי  שממנו  לרחוב  מגיעים  החתולים  שכל  זה  בפועל  שקורה 

הגטאות.  אני פשוט, אחרי כל מבצע כזה, אני יודע שתהיה הצפה. )לא ברור( יפעת יודעת שאני בסיפור הזה. 
 זה פשוט לא להאמין. אם יש איזה שהוא זה. הם אמורים לאסוף את החתולים, לעקר ולסרס ולהחזיר אותם.  

 
ל שנלקח, או חתולה שנלקחת, יש לגביהם רישום, מה מקום האיסוף שלהם ולשם כל חתו גיל סימנהויז: 

 מחזירים אותם. יש כללים מאוד ברורים בדבר הזה. 
 

 מעקרים אותם? יש ביקורת על הדבר הזה?  הדר מימון: 
 

 אתה רוצה את העדויות? אני יכול להביא אם אתה מתעקש.   שמואל רוטמן: 
 

 -זה כי מה שקורהאני הייתי בודק את  הדר מימון: 
 

 -אולי אתה מפנק אותם אז הם באים שמואל רוטמן: 
 

לא, דווקא אצלנו אין מאכילים. אבל השאלה באמת אם יש מעקב אחרי זה גיל, זה מאוד  יפעת זמיר: 
 בולט. וזה חריג.

 
 
 
 
 



 

 

ה  אנחנו עובדים עם "תנו לחיות לחיות", גוף מסודר. יש תיעוד בדיוק מאיפה נלקחו, כמ גיל סימנהויז: 
נלקחו, איזה טיפול נעשה להם, והם מוחזרים. יש תיעוד מאוד מסודר לדבר הזה. אם יש אצלך איזה שהיא 

  -התרבות
 

 - תעביר את זה הלאה, לאנשים שמתעסקים בזה אצלכם. אני לא יודע מי הדר מימון: 
 

 יפה, אם אתה טוען שיש התרבות באזור שלך אז תודיעו  גיל סימנהויז: 
 

רבות. אחרי כל מבצע כזה יש התפוצצות אוכלוסין אצלם. ולא שחתולים מעוקרים  יש הת הדר מימון: 
 הם )לא ברור(.

 
 שגיא, אתה יכול להסביר? שגיא, אפשר לקבל הסבר על זה? יפעת זמיר: 

 
, שזה עמותה )לא ברור(, כשמגיע רכב לעיר,  קודם כל, פרסמנו מכרז עם "תנו לחיות לחיות" שגיא מסר: 

אנחנו בודקים שלא מגיע אף חתול מעיר אחרת. הלוכד הולך לבצע את העבודה שלו, ללכוד את החתולים.  
אנחנו עושים את זה ביחד עם המאכילי חתולים, מתאמים איתם מראש, ולוקחים למרפאה ברמת גן. כשהם 

לאותם  חוזרים  שהם  מוודאים  אנחנו  ואנחנו    חוזרים  חתולים  המאכיל  עם  נפגשים  שוב  ואנחנו  מקומות, 
מורידים את החתולים בדיוק באותו המקום שלקחנו את החתולים. לא יודע אם אתם יודעים או לא, אבל  
האוכלוסייה של מאכילי החתולים היא אוכלוסייה מאוד קנאית, ואם נעלם להם חתול אז אנחנו צריכים, מה 

ם האלה. אנחנו עושים את הטוב ביותר שאנחנו יכולים. קח בחשבון גם, שבמיוחד  שנקרא, לעמוד לדין בדברי
בשנים האחרונות, זה שירות שאנחנו נותנים אותו באופן שוטף. אנחנו לא עושים אותו כ"זבנג" וגמרנו ברמה 
שמשרד  בתקופה  מממנת  אצלנו  המקומית  והרשות  בשנתיים  פעם  מממן  החקלאות  משרד  האמצעית. 

 מממן. כל השנה אנחנו נותנים את השירות הזה בשביל להקטין את האוכלוסייה, וזה מה שגרם.  החקלאות לא
 

אני פשוט חושב שיכול להיות שזה איזה שהוא סוג של ביזנס של להביא חתולים מעיר  הדר מימון: 
ת של לעיר, פשוט לא יודע מה קורה שם. כל פעם חתולים אחרים, אחרי מבצע, חתולים אחרים לגמרי. ערמו

  -חתולים שחורים וכל מיני כאלה, אתה רואה חתולים אחרים לגמרי, נוחתים בשכונה ומתרבים. לא מתעבים  
מתרבים. לא, אני באמת. אם זה לא היה משהו מקומי שאנחנו אמורים לטפל בו, הייתי, אתה יודע, אני מאוד  

 אוהב חיות.
 

נו שיישארו אותה כמות, מסורסים ולא יודע  אני רק בא לעניין הזה, שאם יש חתולים אצל הדר מימון: 
 מה.

 
שגיא, שווה לעקוב כי זה מאוד בולט. זה חריג, ממש חריג. גם כמו שהדר אומר, גם חתולים   יפעת זמיר: 

 אחרים לחלוטין באמת הרבה שחורים פתאום, שלא היו, זה חריג. שווה לבדוק את זה. 
 

 פס אף חתול.  יש בחור בשם יונתן ליבר, שהוא לא מפס שגיא מסר: 
 

 )מדברים ביחד(
 

יש מלא חתולים. אני לא  יעלה מקליס:  גם  אני לא רציתי להגיד. אבל אם כבר העלית, אצלנו בשכונה 
 יודעת,, להעביר אותם לביאליסטוק?! ואני לא עושה אבחנה בין גי'נג'ים ללבנים לשחורים.

 
 אצלנו יש רק חתולים לבנים.  אלי גרינמן: 

 
  לא שחורים הגיעו, אלי, מלא.  דווקא מ יפעת זמיר: 



 

 

 
 יפעת זה מבצע עבודה.   שמואל רוטמן: 

 
 טוב, אצלי בחצר יש אחד ג'ינג'י, אחד לבן, אחד שחור, ושניים מנומרים.   יעלה מקליס: 

 
 יש לך קוורום, ראש העיר.  שימי בונפיל: 

 
ממש, יש לי נבחרת כדורסל. טוב, אני מאוד שמחה שאנחנו לוקחים אחריות על הסירוס   יעלה מקליס: 

 והעיקור של החתולים. זה חשוב קודם כל לחתולים עצמם. אני מבינה שאנחנו בעד. מי בעד? פה אחד. הדר?  
 

 כן. הדר מימון: 
 

 : פה אחד. הצבעה 
 

 ושינוי מקורות מימון.  עיקור וסירוס חתולים    1128: מועצת העיר מאשרת פה אחד, הגדלת תב"ר  החלטה 
 אש"ח.    70סך ההגדלה:  

אש"ח מקרנות הרשות להרשאת משרד החקלאות המצ"ל ע"ס    30מקורות מימון: שינוי מקור מימון של  
 אש"ח.   100

 
פה אחד.  תודה רבה. אני מאוד גאה בנו שאישרנו את התקציב. והתחלנו    3אישרנו את סעיף   יעלה מקליס: 

ות )לא ברור( של משרד החקלאות. זה קודם כל טוב לחתולים, לחתולות שלא נכנסות להיריון יותר  את הפעיל
 מידי, וגם לאיכות החיים של כולנו. 

 

אישור מועצת העיר להחלת אכיפה של חוקי העזר העירוניים בתחום השיפוט של   - 4סעיף מס' 

 עירה
 

אכיפה של חוקי העזר העירוניים בתחום השיפוט של    אישור מועצת העיר להחלת   -  4סעיף        יעלה מקליס:
 העיר. דברי הסבר.

 
קנס(, אשר יכריז על  בימים אלה צפוי להתפרסם ברשומות, תיקון לצו העיריות )עבירות   שימי בונפיל: 

  2018  -העבירות הכלולות בחוק העזר ליהוד מונוסון )שמירה על איכות הסביבה ומניעת מפגעים(, תשע"ח  
"( כעבירות קנס ויקנה לפקחי העירייה אפשרות לאכוף את העבירות הכלולות בו באמצעות  חוק העזר)להלן: "
 קנסות. 

קובע, כי רשות    2008  -סמכויות פקחים(, תשס"ח    -ית  לחוק הרשויות המקומיות )אכיפה סביבת  11סעיף  
תושבים ומעלה תאכוף עבירות סביבה )לדוג' עבירות שנושאן ניקיון ורעש(, שיסודות   20,000מקומית בת  

העבירה שלהן קבועים בחוקים ארציים באמצעות החוקים הארציים ולא באמצעות חוקי העזר שלה, הקובעים  
 עבירות דומות.  

על אף האמור לעיל, רשאית מועצת העיר לקבוע, כי הרשות המקומית תאכוף את העבירות הכלולות בחוקי  
העזר שלה באמצעות חוקי העזר ולא באמצעות החוקים הארציים. במקרה כזה, לא ניתן יהיה לאכוף את אותן  

 ם.  עבירות לפי החוקים הארציים. ניתן לסייג החלטה זו לעניין אכיפת תחומים מסוימי
 

מוצע, כי העירייה תאכוף את חיקוקי הסביבה האמורים באמצעות חוק העזר ולא באמצעות החוקים הארציים, 
זו לעניין עבירות של  דבר אשר יקנה לעירייה גמישות גדולה יותר באכיפה. עם זאת, מוצע לסייג החלטה 

עבירות של השלכת פסולת בניין  השלכת פסולת בניין ולעניין עבירות של תליית מודעות ושלטים שלא כדין.  
הינן עבירות שהינן בבחינת "מכת מדינה", מצויות ברף החמור יותר של עבירות הניקיון ומתבצעות פעמים 
רבות בידי תאגידים ולפיכך, חשוב, כי תישמר בידי העירייה האפשרות לאכוף עבירות אלה באמצעות חוק  



 

 

גבוה   בו  הניקיון הארצי, אשר הקנס הקבוע  ואשר מאפשר שמירת  משמעותית מהקנס הקבוע בחוק העזר 
 להטיל קנס מוגדל על תאגיד.  

ו  1,500הקנסות, אותם ניתן להטיל לפי חוק שמירת הניקיון לעניין השלכת פסולת בניין הינם   -₪ ליחיד 
ו  3,000 ו  750  -₪ לתאגיד אם הפסולת מושלכת מרכב המוביל אותה,  ₪ לתאגיד בגין   1,500  -₪ ליחיד 

סולת בניין ברשות הרבים באופן אחר. לעומת זאת, הקנס המקסימלי, אותו ניתן להטיל באמצעות  שפיכת פ
 ₪.   475אכיפת חוק העזר לעניין עבירות אלה הינו 

 

כמו כן, מוצע להמשיך לאכוף גם עבירות של לכלוך רשות הרבים באמצעות הדבקה והצבה שלא כדין של  
שמירת הניקיון. העירייה עובדת בימים אלה על התקנת חוק   מודעות ושלטים ברשות הרבים באמצעות חוק

עזר עדכני ומאוחד לעיר בעניין מודעות ושלטים. עד לסיום הליכים אלה תמשיך העירייה לאכוף עבירות של  
לכלוך רשות הרבים באמצעות הדבקת מודעות ושלטים באמצעות חוק שמירת הניקיון, המקנה גמישות גדולה  

  זה והמאפשר מתן קנס מוגדל לתאגיד.  יותר באכיפה בנושא 
 

ההחלטה אודות החלת חוקי העזר טעונה אישור מועצת העיר ופרסום ברשומות, והיא תקפה מיום הפרסום  
 ברשומות. 

 

 , עתיד להתפרסם בימים אלה ברשומות.2020 - מצורפים: צו העיריות )עבירות קנס( )תיקון(, תש"ס 
 

 התפרסם אתמול. יעלה מקליס: 
 

 התפרסם. בונפיל: שימי  
 

יום, אפשר להפעיל את    28.2.2021אתמול   יעלה מקליס:  התפרסם צו הקנסות ברשומות. תוך שלושים 
 סמכותנו על פיו. 

 
 מצורף בנוסף, חוות דעת היועץ המשפטי. שימי בונפיל: 

 
אני חושבת שמגיע שאפו גדול לצוות המקצועי. באמת. זה תהליך שאנחנו בו חמש שנים   יעלה מקליס: 

 בערך. שרית, רוני, חמש שנים וחצי.
 

חוקי עזר של יהוד   25למעשה זה מורכב משני דברים. א', הראשוני למעשה היו   עו"ד רוני חלמיש: 
 מונוסון המאוחד.-ודושל מונוסון בנפרד, לא אוחדו. לפני שנתיים תיקנו את חוק העזר יה

 
ואז תיקנו   יעלה מקליס:  זה עבר משרד המשפטים, משרד הפנים, משרד להגנת הסביבה  דנו בו מזמן. 

 אותו עוד פעם. 
 

 לא. לא. קודם כל איחדנו את חוקי העזר. רוני חלמיש: 
 

 חוק אחד. יעלה מקליס: 
 

שרד הפנים, משרד המשפטים ואחרי זה אישרנו את צו הקנסות ואז זה צריך לעבור את מ רוני חלמיש: 
וועדת חוקה חוק ומשפט. שר המשפטים שחותם, שר הפנים שחותם ושר )לא ברור(. זהו. ואתמול פורסם  

 כבר חוק העזר.  
 

 באמת כל הכבוד. יעלה מקליס: 
 

אני רוצה לשאול את היועץ המשפטי שאלה. איפה היועץ? נניח למישהו יש מגרש והוא  ויקטור ג'נח: 
₪.  אחרי כמה זמן אתה צריך לתת לו עוד פעם   475תו, והוא לא ניקה אותו. אתה נותן לו קנס  צריך לנקות או

 ₪ זה לשנה. מה פרק הזמן? 475קנס אם הוא לא ניקה אותו? או שזהו, 
 



 

 

 
יש לך פה שתי אפשרויות לעניין מגרש כזה שלא מנקים אותו. קודם כל תוך זמן סביר,    עו"ד שרית קפלן:

סנקציה וגם מתן קנס. עכשיו אתה שואל מתי אפשר לתת לו שוב קנס? אם נתת למשל  מספר ימים. איום ב
ארבעה ימים התראה לנקות ולא נוקה המגרש אז אתה יכול לתת קנס. חזרת אחרי שבוע, והוא עוד פעם לא  
נוקה, אני רואה את זה סביר שתתן שוב קנס. בפעם השלישית זה אולי כבר לא יהיה אפקטיבי. אולי נוכל  

 - הפעיל אמצעים קצת יותר דרסטיים כמו אולי כתב אישום על הפרת חוק העזר, או נחשוב על קנס קצת יותרל
 

 אבל אין הגבלה על כמות הקנסות. ויקטור ג'נח: 
 

זה צריך להיות בסבירות. אתה לא יכול לתת קנס כל שעה, צריך לשים לב גם כמה זמן אתה   שרית קפלן: 
 בנסיבות. יש נסיבות בהן ניתן יהיה לתת כמה קנסות.   נתת התראה. אבל כן בהחלט תלוי

 
סליחה, שרית, אחרי מספר פעמים, האם העירייה לא יכולה להיכנס ולנקות בעצמה ולחייב  שמואל רוטמן: 

 אותו? זה מאוד חשוב. 
 

 - כן. לכן אמרתי, יש שני שרית קפלן: 
 

 -זה מה שאנחנו עושים כרגע, אחרי התראה של שלושים יום את נכנסת ויקטור ג'נח: 
 

לא שלושים יום. אתה יכול, לקבוע בהתראה גם זמן קצר יותר. זה שני הדברים במקביל.   שרית קפלן: 
 הם לא באים אחד במקום השני. צריך להפעיל אותם בסבירות לפי הנסיבות. 

 
הגובל ויקטור ג'נח:  השטחים  של  ביהוד  מכה  עשביה, יש  שם  יש  הנכס,  שבעל  מקומות,  מיני  בכל  ים 

 -נחשים ועכברים, וזה לא מעניין אותו. והעירייה, אולי אנחנו צריכים לאכוף את החוק, אחרי
 

 לכן זה כלי נוסף שיהיה לך כדי להילחם בתופעה הזאת.   שרית קפלן: 
 

 אפשר לתת ישר את הקנס?  ויקטור ג'נח: 
 

 שעשינו, אפשר עכשיו גם את הקנסות.  אפשר, בנוסף לכל מה שרית קפלן: 
 

קודם כל ברכות. האם יש לנו חשיבה, ואם לא, איך אנחנו עושים את זה, לאכוף את נושא   שמואל רוטמן: 
צואת הכלבים? עכשיו יש לנו את הכלי החוקי, אבל )לא ברור(  לתפוס את העבריין. האם אנחנו הולכים צעד  

 כל הדברים האלה שעולים הרבה כסף. מה עושים כדי שזה יהיה אפקטיבי?   ,DNAקדימה, 
 

אנחנו נבחן את זה. אנחנו כרגע ציידנו גם   DNA כרגע עוד אין כוונה להתקדם לנושא של גיל סימנהויז: 
את הפיקוח וגם את השיטור, ואת הרכבים בקורא צ'יפים. לכלבים היום יש צ'יפים בצוואר בכל רכבי השיטור  

פיקוח שלנו יש קורא צ'יפים. אנחנו עובדים עם זה כבר היום ביחס לכלבים משוטטים. אנחנו גם עושים  וה
לפחות אחת לשבוע, מבצע לכידה ברכבי העיר של הפיקוח, ביחד עם לוכד כלבים מוסמך. מה שנעשה אחרי 

של סוג  איזה  הכנו  למעשה  אנחנו  לתוקף,  ייכנסו  והצווים  הסברה  בקמפיין  נצא  עבודה    שאנחנו  תוכנית 
שבמסגרתה אנחנו נרכז מאמץ רגלי של הפיקוח ושל הפקחים המסייעים, בדגש על סביבת הגינות, באזורים 
שאנחנו יודעים למפות אותם, עם בעלי כלבים רבים שיש לנו שם מטרדים של צואת כלבים. נבצע אכיפה,  

הגישה. גם אני כבעל כלב, לא יצאתי  נבצע גם הסברה. בסופו של דבר, אני מאמין שרוב התושבים יאמצו את  
 מהבית בלי שקית. זה עניין של חינוך. אני מאמין שדי מהר הציבור יבין את זה. 

 
 גיל, הולכים להסדיר את הקקנועים? להוסיף קקנועים שם?  שימי בונפיל: 



 

 

 
ההיפך, ככל שהאכיפה תעבוד, אמור לצמצם לנו את בעיית הקקנועים. הרי אחת הבעיות   גיל סימנהויז: 

שהיום אנחנו לא יכולים לאכוף צואת כלבים, ולכן, אנשים מרשים לעצמם לא לאסוף אחרי הכלבים. אני  
זה חזון אחרית הימים, להפחית את  נוכל, אולי  מקווה שיחד עם קמפיין ההסברה והאכיפה, אנחנו אפילו 

 השירות של הקקנוע.  
 

דיברו פה על הברכות. אני חושב שמגיע לא רק לרוני, רוני אתה שומע אותי? מגיע לכל   אלי גרינמן: 
הלשכה המשפטית וגם לשרית, וגם מילה טובה למנכ"ל, שהוא, אנחנו פה מחליטים אבל מי שצריך לבצע זה  

 המנכ"ל. כל הכבוד לכם. הרבה בריאות.  
 

ויקטור לנושא ששאלת, אני רק אעדכן אותך, שבראשון למרץ כבר הוצאנו באופן יזום אמן.   גיל סימנהויז: 
מכתבי התראה לכל בעלי המגרשים. מיפינו את המגרשים הבעייתיים, מגרשים מוזנחים. בראשון למרץ כבר  

יום לנקות את המגרשים. במידה והם לא יעשו את זה, תצא התראה נוספת,   14-יצאו להם מכתבי התראה ל
תוך כמה ימים אנחנו נטפל באלו שאנחנו יודעים שצריך לטפל בהם. אני חייב להגיד שברוב המגרשים שיש ו

בעלים חיים, שיש עם מי לדבר, הם מטפלים במגרשים. יש מקומות שבהם זה עיזבון וקצת יותר מורכב, אנחנו 
יך נכנס, מטפל, אחר כך  כבר יודעים לזהות אותם ויודעים לטפל גם בזה. אגף לאיכות הסביבה איפה שצר

אנחנו מעבירים את זה לטיפול הלשכה המשפטית. בסוף צריך לזכור שאותם בעלי שטחים מתי שהוא יגיעו  
 לעירייה, יצטרכו לקבל אישורים להעברת זכויות מתי שהוא, ואנחנו נהיה שם.  

 
 טוב. יעלה מקליס: 

 
ין הזה,  מאחר ושימי הוא זה שקרא את  אני גם רציתי להגיד איזה שהיא מילה דווקא בעני הדר מימון: 

החלק הזה בפרוטוקול, הייתי אומר "טול קורה מבין עיניך". כשאת באה ומגישה כתבי אישום או קנסות על  
בית בנושא הזה.   גם אצלנו בדק  גם לעשות  כדין, אנחנו צריכים בעניין הזה  תליית שלטים ומודעות שלא 

ממות העצמית בלוחות העצמיות על בניית פרויקטים כאלה השלטים שלנו בעיר, בעיקר השלטים של הרו
ואחרים, הם שלטים שנתלו שלא כדין, עדיין תלויים שלא כדין. ואני מבקש שוב בפעם המי יודע כמה, לא  
לחזור ולבזבז כסף על השלטים האלה. פשוט לבצע, לבצע, לבצע. רוצה לבצע, תבצעי, לא צריך גם להשקיע  

שלטי על  אלפי שקלים  את עוד  עצמנו  כנגד  זה  את  נפעיל  ואנחנו  נקודה.  חוקיים  לא  חוקיים.  לא  ם, שהם 
החוקים האלה? אני לא בטוח, לכן הייתי מחכה גם עם הלרדוף אחרי כל בעלי העסקים הקטנים ששמים שלט 

 קטן פה ושלט קטן שם, אז אנחנו שמים שלטים שמכסים חצי )לא ברור(. לאט לאט עם הנושא הזה.
 

סמכויות   -)ב( לחוק הרשויות המקומיות )אכיפה סביבתית  11בתוקף סמכותה לפי סעיף   יעלה מקליס: 
)להלן: החוק(, לפי הצעת ראש העיר ובהסכמת היועץ המשפטי לעירייה, מחליטה   2008  -פקחים(, תשס"ח  

הן מועצת העיר כי יוחלו בשטח השיפוט של העיר, חוקי העזר הקובעים עבירות שיסודותיהן דומים ליסודותי
מונוסון )שמירה על איכות הסביבה    -של עבירות על חיקוקי סביבה, כהגדרתם בחוק, למעט חוק העזר ליהוד

לעניין עבירות של השלכת פסולת בניין ברשות הרבים ולעניין עבירות של    2018  -ומניעת מפגעים(, תשע"ח  
. 1984  -רת הניקיון, התשמ"ד  ציור ותליית מודעות ושלטים ברשות הרבים שלא כדין, שיאכפו לפי חוק שמי

מי בעד? חיים, דקלה, שמואל, אלי, יוסי, ליאור, שימי, ויקטור,  ההחלטה תהא תקפה מיום פרסומה ברשומות.  
 בני ואנוכי. מי נגד? מי נמנע?  

 
 אני נמנע מהסיבות שפירטתי.  הדר מימון: 

 
 
 
 

 אני נמנעת, ואני רוצה להגיד "נאה דורש נאה מקיים".  יפעת זמיר: 
 



 

 

 : עה הצב 
 

 טל, שמואל רוטמן, אלי גרינמן, יוסי חזן, ליאור גלבוע,  -יעלה מקליס, חיים מימון, דקלה שן     10בעד:        
 שימי בונפיל, ויקטור ג'נח, בני רזניק                         

 

 הדר מימון, יפעת זמיר        2נמנעים:   
 

סמכויות פקחים(,    - )ב( לחוק הרשויות המקומיות )אכיפה סביבתית  11לפי סעיף  : בתוקף סמכותה  החלטה 
)להלן: החוק(, לפי הצעת ראש העיר ובהסכמת היועץ המשפטי לעירייה, מחליטה מועצת    2008  - תשס"ח  

חוקי העזר הקובעים עבירות שיסודותיהן דומים  , כי יוחלו בשטח השיפוט של העיר,  ברוב קולות העיר  
מונוסון )שמירה על    - ליסודותיהן של עבירות על חיקוקי סביבה, כהגדרתם בחוק, למעט חוק העזר ליהוד 

לעניין עבירות של השלכת פסולת בניין ברשות הרבים    2018  - איכות הסביבה ומניעת מפגעים(, תשע"ח  
מודע  ותליית  ציור  של  עבירות  שמירת  ולעניין  חוק  לפי  כדין, שיאכפו  שלא  הרבים  ברשות  ושלטים  ות 

 . ההחלטה תהא תקפה מיום פרסומה ברשומות. 1984  - הניקיון, התשמ"ד  
 
 

זה גם קביל לגבי תליית שלטים עכשיו   .שאלה קטנה  ,ראש העיר  ,יש לי רק שאלה קטנה שימי בונפיל: 
 בתקופת הבחירות?

 
זר מנכ"ל שגם שילוט פוליטי ברחבי העיר, דורש מאיתנו לנקוט לגבי הנושא הזה, יש גם חו הדר מימון: 

 קצת מתינות באכיפה. )לא ברור( בנושא של אכיפה בעניין הזה.
 

 כן אלי. יעלה מקליס: 
 

יש לי הודעה טובה. קיבלתי הודעה ממד"א, שמהיום ביהוד יש, חוץ מהאמבולנס הלבן  אלי גרינמן: 
שני אמבולנסים,    24/7חושב שבימים האלה ובכלל,  זה  שיש לנו פה  הרגיל,  יש גם ניידת טיפול נמרץ. אני  

 לפעמים יהיו גם שלושה,  אני חושב שזה דבר גדול. והקרדיט פה לראש העיר וליוסי חזן. 
 

 ולאלי גרינמן. יעלה מקליס: 
 

 לא, לא. אני ויוסי.  אלי גרינמן: 
 

 עכשיו כשכל העיר ירוקה בחייך. הערה: 
 

 . חברים, תודה רבה. ערב טוב לכולם. בריאות טובה. תשמרו על עצמכם.  שלא נזדקק יעלה מקליס: 
 
 
 

 הישיבה ננעלה. 
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